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K HÁJENCE PO NOVÉ CESTĚ 
 Městečko provedlo rekonstrukci 

velmi využívané trasy v Podlesí. 
 Zastupitelé se mnoho let snažili 

získat finanční prostředky na potřebnou 

opravu cesty k Hájence, ale bohužel nee-

xistoval vhodný dotační titul, ze kterého 

by šel projekt v potřebné výši realizovat. 

Přitom cesta se rozpadala čím dál více, 

voda vytékající z lesa neustále vymývala 

hluboké díry a místy se vyjížděly koleje. 

Začala se rozpadat také základní kon-

strukce vozovky a hrozilo další rozsáhlej-

ší poškození celé stavby. Obec a obyvate-

lé Hájenky sice povrch neustále lokálně 

opravovali, ale z dlouhodobého hlediska 

to nebylo moc platné. 

 Až v letošním roce se začalo blýs-

kat na lepší časy. Městečku se podařilo 

získat dotaci ve výši 771 000 Kč z Pro-

gramu obnovy Královéhradeckého kraje 

a ze svého rozpočtu přidalo 850 000 Kč. 

Podařilo se tím získat potřebné prostřed-

ky na nutnou rekonstrukci. 

 Vše započalo pročištěním příkopů 

a dotvarováním části dalších. Vyčištěny 

byly také propustky. Veškerá opatření 

měla za úkol zajistit správný odvod povr-

chových vod přitékající z blízkých 

Chlumů při přívalových deštích a jarních 

táních, které pravidelně poškozovaly ne-

zpevněný povrch. 

 Následovalo vyrovnání konstrukč-

ních vrstev štěrkodrtí. Velmi nezvykle 

bylo provedeno pomocí finišeru, pro za-

jištění dokonalých spádů a rovinatost 

podkladu. Jedná se o technologii, která se 

používá spíše v západní Evropě a v ČR je 

výjimečná, protože je nákladnější. V pří-

padě této stavby ji bez navýšení rozpočtu 

zajistil zhotovitel na své náklady, kvůli 

zvýšení kvality výsledného díla. 

 V další fázi byl položen ve dvou 

vrstvách asfaltobetonový kryt. Na závěr 

došlo k dosypání krajnic, zalití spojů spe-

ciální zálivkou a drobným terénním úpra-

vám. 

 Obnovená půlkilometrová cesta 

výrazným způsobem zvýší komfort a 

bezpečnost jejich uživatelů. Již nyní si ji 

nemohou vynachválit lesníci, obyvatelé 

Hájenky, pejskaři, cyklisté, bruslaři, běž-

ci, maminky s kočárky a mnozí další, 

kteří v této oblíbené lokalitě pracují, byd-

lí nebo jen tráví volný čas. Neméně důle-

žitá je úprava vodních poměrů v oblasti a 

zamezení půdní eroze. Obnovený úsek 

navázal na nové silnice (Gebauerova a 

Cihelna), které byly provedeny v před-

chozích letech. 

Z obsahu vydání: 
 

● rekonstrukce kotelny  

● nová technika na zeleň 

● ze zastupitelstva  

● vánoční výstava 

Obnoven první úsek chodníku v Jičínské 
 Po nové dlažbě se lze projít od 

konce obce až ke staré zástavbě. 
 Dlouho odkládaný projekt obnovy 

chodníkových těles v jedné z nejvytíže-

nějších ulic v obci konečně odstartoval. 

Roky odkladů způsobil nedostatek finan-

cí, nutnost spolufinancování jiných pro-

jektů, na které obec získala 

dotace, kabelizace elektric-

kých rozvodů ČEZ i havarij-

ní stav některých úseků ka-

nalizace. Nakonec se však 

podařilo nalézt vhodné řešení 

a generální rekonstrukce 

obnoví každý rok velký úsek 

chodníků, vjezdů, parkovacích stání a 

obrubníků. 

 Letošní etapa zahrnovala část od 

počátku obce (směrem na Konecchlumí), 

kde došlo k praktickému prodloužení 

chodníku až na křižovatku s polní cestou 

do Kamenska. Pěší s dětmi, kočárky, psy 

i všichni další, kteří tuto oblíbenou trasu 

využívají k procházkám, již nebudou mu-

set část své cesty absolvovat po nebez-

pečné frekventované komunikaci. Práce 

byly ukončeny na úrovni domu č.p. 130, 

tedy prakticky podél původní zástavby z 

První republiky. 

 Pracovníci provedli demontáž sta-

rého chodníku s obrubami, položili novou 

konstrukci chodníku ze štěr-

kodrti, na vjezdech a expono-

vaných částech ještě zesíle-

nou o betonovou stabilizaci. 

Následovala pokládka no-

vých obrubníků a zámkové 

dlažby. V rámci akce dochází 

také k pročištění a opravám 

přilehlých poškozených vpustí. 

 Chodník začal před Vánocemi 

sloužit veřejnosti a je předmětem pochval 

mnoha občanů. Jak by ne, rozdíl oproti 

letitým rozlámaným a propadlým dlaždi-

cím je to opravdu obrovský. Každý rok 

přibude další nový úsek (po obou stra-

nách), až se obnovený chodník propojí s 

funkčními plochami na náměstí. 

VÁNOČNÍ KONCERT V KOSTELE 

 

Ani letos nebyli obyvatelé městečka 

ochuzeni o vánoční koncert v kostele, i 

když se konal v poněkud nezvyklém čase,  

v pátek 27. prosince 2024. Koncertovat 

přijeli opět členové  kontrabasového 

kvarteta „The pink Elephants“, do jehož 

sestavy patří i naši chalupáři manželé 

František a Petra Machačovi. Diváci 

shlédli a především vyslechli díla vážené 

hudby, známé vánoční koledy a rovněž 

nechyběl ani zpěv.  



 Největší obecní bytovka má 

rekonstruované systémy topení a 

ohřevu vody. 
 Je to již třetí kotelna v historii 

celé stavby. Nejprve byl dům vytápěn 

koksem. Topení bylo tehdy společné se 

sousední bytovkou, domy byly propoje-

ny podzemním teplovodem. Někteří 

pamětníci ještě dnes vzpomínají, jaké 

se vedly debaty, kdy už najatý topič 

zatopí a kdy se bude v létě ohřívat vo-

da. V dnešní době zní neuvěřitelně, že 

se voda mimo topnou sezónu ohřívala 

jen 2x týdně. A to byly obě bytovky 

plné mladých lidí s dětmi. 

 Velký pokrok přišel s plynofika-

cí v roce 1996. Sousední dům se odpo-

jil a pro obecní nájemníky se výrazně 

zvýšil komfort bydlení. Tato technolo-

gie sloužila spolehlivě 28 let, jen s ma-

lými úpravami regulace a nutnými 

opravami. Čas však nelze zastavit, pro-

to i toto zařízení dosloužilo a bylo nut-

né řešit jeho výměnu. Poslední dva 

roky již nebyly k dispozici některé ná-

hradní díly a reálně hrozilo, že určitý 

typ vad nepůjde opravit. 

 Městečko nejprve zvažovalo, 

jakou novou technologii vytápění zvolí. 

Posuzovala se tepelná čerpadla, jejich 

kombinace s fotovoltaickými panely na 

střeše, různé kombinace typů a výkonů. 

Kvůli požadovanému výkonu byla ve 

hře rovněž kombinace tepelných čerpa-

del a plynových jednotek. Veškeré tyto 

varianty však z ekonomického a pro-

vozního hlediska při porovnání nedo-

padly dobře (i při uvažování získání 

možných dotací), proto byla zachována 

čistě plynová kotelna. Nikdo nechtěl 

obyvatelům domu zdražovat topení. 

 Poté již nastoupili topenáři a 

další profese a podle zpracované pro-

jektové dokumentace provedli komplet-

ní rekonstrukci energetického srdce 

domu. Vyměněny byly plynové kotle, 

nádrž na ohřev vody a regulace. Dům 

má nový komínový systém, plynovou 

přípojku a řadu dalších komponent, bez 

kterých by vše nefungovalo, jak má. 

 Celou akci bylo nutné provést v 

letošním roce, protože od příštího jara 

se bude na objektu realizovat projekt 

energetických úspor, který zahrnuje 

také zateplení fasády. Proto bylo nutné 

mít provedené veškeré prostupy plynu, 

komína, odvětrání kotelny, apod.. 

 Od letošní topné sezóny se měs-

tečko i nájemníci mohou spolehnout na 

moderní systém vytápění, který je spo-

lehlivý, snadno se reguluje a přinese 

úspory ve spotřebě zemního plynu. 

Velmi důležité také je, že vzhledem ke 

všem realizovaným a plánovaným opat-

řením na domě, bylo možné snížit cel-

kový výkon topného zdroje a již není 

klasifikován jako klasická kotelna. To 

přinese výrazné snížení administrativy 

při jeho provozování. 

BYTOVÝ DŮM NA OHRÁDCE OHŘÍVÁ NOVÁ KOTELNA 

NOVÝ POMOCNÍK NA ÚDRŽBU ZELENĚ 
 Na jaře začne mulčování vel-

kých zelených ploch zajišťovat mo-

derní příkopová sekačka. 
 Od roku 2011 sloužila v městeč-

ku ramenová příkopová sekačka, která 

zcela změnila systém údržby zelených 

ploch, především v extravilánu. Díky 

tomuto stroji bylo možné sekat příkopy, 

vodoteče, kraje polních cest, různé bře-

hy, svahy a další prostranství, která do 

té doby nikdo nesekal a nebo jen občas. 

Zmizely černé skládky zarostlé v nále-

tových dřevinách i řada jiných ne-

vzhledných ploch. Sečení prováděla 

dceřiná obecní společnost Mlázovické 

služby, s.r.o.., která mulčovací zařízení 

vlastnila a jeho služby nabízela i dalším 

zájemcům. Za 13 let poskytla tisíce 

hodin služby zemědělcům, krajské 

údržbě silnic, obcím a městům, Lesům 

ČR, stavebním společnostem i vlastní-

kům zahrad. V neposlední řadě díky 

tomu Mlázovické služby odvedly na 

daních do státního 

rozpočtu významné 

finanční prostředky. 

 Bohužel změ-

ny, které přinesly 

uplynulé roky, donuti-

ly zastupitele změnit 

pohled na další smě-

řování činnosti spo-

lečnosti. Celou situaci 

výrazně ovlivnil rake-

tový růst nákladů na 

náhradní díly, servisní 

práce, nové stroje, mzdy i odvody. Stát 

rovněž výrazně změnil podmínky za-

městnávání osob, které práce provádě-

ly, což v důsledku znamená personální 

nouzi. Proto se obec rozhodla, že již 

další služby tohoto typu cizím subjek-

tům poskytovat nebude a zaměří se 

pouze na provádění prací pro vlastní 

účely. Je to škoda, protože poptávka po 

sečení příkopovou sekačkou je enorm-

ní, ale za dané situace v tomto oboru 

rozumně podnikat nedokážeme. 

 Vzhledem k tomu, že stávající 

příkopová sekačka MC Connel má za 

sebou již 14 sezón velmi intenzivního 

provozu a je na konci své životnosti, 

obec využila možnost a pokusila se 

získat dotaci na nákup nového zařízení. 

Žádost byla úspěšná a prostřednictvím 

MAS Brána do Českého ráje se podaři-

lo získat dotaci ve výši 630 000 Kč na 

nákup nového zařízení z Programu 

Leader. 

 Koncem roku byla pořízena 

traktorová příkopová sekačka Spearhe-

ad Twiga Classic VFR60. Jedná se o 

kvalitní stroj vyrobený ve Velké Britá-

nii, který by měl zaručovat dlouhou 

životnost a bezproblémový provoz. 

Díky mnohaletým zkušenostem z mul-

čování dokázala obec velmi přesně 

nakonfigurovat pořizované zařízení dle 

svých reálných potřeb. 

 Mulčování bude prováděno prů-

běžně, dle potřeby, v rámci běžné údrž-

by obce. V agregaci se zánovním trak-

torem Zetor Proxima HS 110 má obec 

kvalitní a výkonnou soupravu, která 

zajistí veškeré požadované činnosti v 

celém katastru. Obyvatelé mohou oče-

kávat, že městečko i jeho bezprostřední 

okolí bude i nadále udržováno a upra-

veno, jak jsou zvyklí. 



MLÁZOVICE MAJÍ SVOJE OPLATKY 

 Sladké mlsání s příběhem. To 

je případ Mlázovických lázeňských 

oplatek, které připomínají téměř 

stoletou historii někdejších vyhláše-

ných lázní. 

 Všechny milovníky sladkých 

dobrot i patrioty městečka potěší zim-

ní novinka – Mlázovické lázeňské 

oplatky. K prodeji je nabízí obecní 

restaurace Radnice a k dostání jsou 

také na obecním úřadě. Podle tradiční 

receptury je vyrobila řemeslná dílna v 

Luhačovicích, která patří k dvorním 

dodavatelům tohoto zboží do nejzná-

mějších lázní v ČR. 

 K dispozici jsou prozatím v 

příchuti oříšek, lískový oříšek, vanil-

ka, citron s čokoládou a také ve verzi 

čokoládových trojhránků. Cena všech 

variant je velmi přijatelných 45 Kč. 

Tento výrobek stojí o desítky procent 

méně než jeho obdoby prodávané v 

běžných obchodech. Přitom kvalita je 

nesrovnatelná, ve prospěch těch mlá-

zovických. Jsou křehké, delikátní, 

bohatě naplněné a zaručeně po otevře-

ní rychle zmizí. Speciální mini verze v 

hygienickém obalu je vyrobena jako 

oplatka ke kávě pro obecní restauraci. 

 A proč právě Mlázovické lá-

zeňské? Jedná se o symbolické připo-

menutí historie místních slatinných 

lázní, které poskytovaly úlevu pacien-

tům od roku 1859 do roku 1953. Poté 

byly na „příkaz shora“ Lázně Mlázo-

vice zrušeny a přesunuty do obce Veli-

chovky. Na místě bývalých lázní vzni-

kl domov důchodců, který o seniory 

pečuje dodnes. V lázeňském retro sty-

lu je vytvořen obal oplatek. Pro něko-

ho se bude jednat o vítaný sběratelský 

kousek. 

 Tak neváhejte a určitě ochut-

nejte. Krásné balení s vynikajícím 

obsahem potěší také jako originální 

dárek z Mlázovic. 

Vánoční výstava opět přilákala davy návštěvníků 
 Ve dnech 13. - 15. 12. 2024 se 

na sále Radnice v Mlázovicích konal 

již 18. ročník vánoční výstavy, kte-

rou během tří dnů vidělo 404 ná-

vštěvníků. 
 K vidění bylo celkem 302 bet-

lémů, různých materiálů, autorů i veli-

kostí. Pozoruhodná byla především 

kompletní sbírka z tvorby Jiřího Škop-

ka, kterou vytvořil a vystavil pan Zde-

něk Munzar z Pecky. Tradiční součástí 

byla i výstava obrazů a dřevěných 

výrobků Kateřiny Šimůnkové, dráto-

vaná dílka Ivy Letošníkové, svíčky 

vyrobené dětmi ve včelařském krouž-

ku na Veliši, Betlémy a upomínkové 

předměty s vánoční tématikou od Ivy 

Syřišťové z Ohnišťan a především 

výtvory šikovných klientů Domova 

důchodců v Mlázovicích. 

 Také hernička s kostkovištěm 

se opět osvědčila a u autodráhy vydr-

žel nejeden kluk, tatínek a dědeček. 

 Betlémů bylo připraveno více, 

ale prostě se nevešly. V počátcích vý-

stavy stačil na výtvarnou dílnu jeden 

stůl a nyní nestačilo ani osm. Nedivím 

se, když nás navštívilo celkem 155 

dětí a některé i opakovaně. Tvořili 

děti, rodiče i prarodiče a to nás moc 

těší. Dílka byla opravdu nápaditá, z 

vlny, korku, papíru. Děti si tak domů 

odnesly přáníčka, sněhuláčky, baletky, 

věnečky, svícínky, omalovánky, malo-

vané taštičky a další překrásná dílka. 

 Přejeme krásné vánoční svátky 

a v roce 2025 hodně zdraví, štěstí, 

lásky, klidu a míru. 

A doufejme, že se za rok na výstavě 

opět všichni sejdeme. 

 

Dagmar Šimůnková 

ROZSVĚCENÍ STROMEČKU 
 

 29. listopadu 2024 děti rozsví-

tily vánoční strom městečka. 

 Adventní čas začal odpočítávat 

dny zbývající do Vánoc. K jeho počát-

ku neodmyslitelně patří rozsvěcování 

vánočních stromů po celé zemi. V Mlá-

zovicích příjemný podvečer zajišťuje 

vystoupení dětí místní mateřské školy a 

velké skupiny dětí navštěvujících ZŠ 

K.V. Raise v Lázních Bělohradě. 

 Nejinak tomu bylo i letos. 

Všechny děti předvedly krásné výkony 

při recitaci, zpívání vánočních melodií 

a doprovodné hře na nástroje. Přihlíže-

jící rodiče a další diváci je odměnili 

bouřlivým potleskem, mnohé oko ma-

minek a babiček nezůstalo suché. 

 Poté děti odpočítaly očekávaný 

okamžik a letošní stromeček se rozsví-

til. Následovalo předání sladké odměny 

pro vystupující. Dospělí se občerstvili u 

stánku místních hasičů. Svařák a klo-

básky provoněly celé náměstí. Nakonec 

Renata Kyselová, která pásmo modero-

vala, pozvala přítomné na nadcházející 

kulturní akce a popřála všem krásné 

svátky. 

Hasiči odměnili dětské kreslíře 
 

Hasiči vyhodnotili výtvarnou soutěž na 

těžké téma „Hasičská zabíjačka“ a v 

pátek 5.12.2024 předali ve zbrojnici 

ceny nejlepším. V kategorii do 7 let 

obdržel cenu jediný soutěžící - David 

Letošník. V kategorii starších dětí se 

první umístila Veronika Komárková, 

druhý byl její bratr Antonín a na třetím 

místě skončila Mia Bednářová. 
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Proběhlo 11. zasedání zastupitelstva městečka 
 V pondělí 16. prosince 2024 se sešli zastupitelé městečka na poslední zasedání v 

roce 2024. Vybíráme zajímavé body z průběhu jednání:   

1. Zastupitelé schválili rozpočet obce na rok 2025. Rozpočet je koncipován jako 

vyrovnaný. Investičním akcím, které budou v příštím roce realizovány, bude věno-

ván samostatný článek.   
2. Schválena byla rozpočtová opatření, která reagují na aktuální příjmy a výdaje městeč-

ka.   

3. Zastupitelstvo schválilo poskytnutí finančního daru jičínské knihovně na nákup 

výměnného fondu, který z velké části využívá i mlázovická knihovna a rovněž fi-

nančního daru Oblastní charitě Náchod, která provozuje Hospic v Červeném Kos-

telci, jehož služby využívají také občané městečka.   
4. Schválen byl nový ceník hřbitovních poplatků, který začne platit od 1. ledna 2025. K 

navýšení cen za pronájem hrobových míst dochází po 15 letech. I když obec nechce v 

této době lidem zvyšovat životní náklady, rozumná úprava cen byla nutná, neboť došlo k 

výraznému nárůstu cen služeb, které jsou na hřbitově poskytovány (voda, sečení trávy, 

vývoz kontejneru s odpadem, údržba). I přes lednové navýšení budou mlázovické po-

platky za hřbitov patřit k těm nejlevnějším v ČR.   

5. Zastupitelé rovněž rozhodli o poskytnutí finančního daru jedné mlázovické rodi-

ně, na zmírnění její tíživé životní situace. Prostředky poslouží k úhradě nákladů za 

školkovné a stravné v MŠ Mlázovice, pro vnuka příjemkyně daru, za celý školní 

rok 2024/2025.   
6. Odsouhlasen byl převod kolového traktoru Zetor Proxima z majetku společnosti Mlá-

zovické služby, s.r.o., do majetku Městysu Mlázovice. Důvodem této transakce je ukon-

čení poskytování služeb společnosti pro veřejnost (personální nouze, vysoké byrokratic-

ké nároky ze strany státu a neustále se zvyšující náklady, které nechtějí zákazníci hra-

dit). Traktor je nyní z 99% využíván pro činnost obce, proto je výhodnější, aby byl v 

jejím vlastnictví.   

7. Projednány byly také zprávy o činnosti finančního a kontrolního výboru zastupi-

telstva. 

MĚSTEČKO MLÁZOVICE PŘEJE  

VŠEM SVÝM OBČANŮM,  

CHALUPÁŘŮM A PŘÍZNIVCŮM,  

HODNĚ ZDRAVÍ, ŠTĚSTÍ  

A OSOBNÍCH ÚSPĚCHŮ  

V ROCE 2025 

Statistická ročenka počasí za rok 

2024 
 

Nejvyšší teplota: 35,3°C (14.8.)  

Nejnižší teplota: -17,3°C (17.1.)  

Průměrná roční teplota: 10,6°C  

Počet letních dnů: 78 (nad 25°C)  

Počet tropických dnů: 31 (nad 30°C)   

Počet ledových dnů: 14 (stále pod 0°C)  

Počet mrazivých dnů: 89 (pod 0°C)  

Počet arktických dnů: 8 (pod -10°C)  

Poslední jarní mráz: 26.4. (-3,1°C)  

První podzimní mráz: 12.10. (-0,7°C)  

Úhrn ročních srážek: 631,4 mm   

Největší náraz větru: 46,8km/h (15.9.)  

Převažující směr větru: jihovýchodní 

Nejvyšší tlak vzduchu: 1041,3 hPa (26.12.) 

Nejnižší tlak vzduchu: 986,5 hPa (28.3.) 

Nejdelší období bez srážek:  

34 dní (od 14.10.)  

Nejdelší souvislé období srážek:  

5 dní (od 12.9.)  

 Střípky z našeho městečka 
V průběhu listopadu se uskutečnil pra-

videlný audit hospodaření městečka. 

Pracovnice Krajského úřadu podrobně 

přezkoumaly účetnictví, nakládání s 

majetkem a celkové hospodaření městy-

su Mlázovice. Závěrem konstatovaly, 

že vše odpovídá právním náležitostem a 

hospodaření obce je bez závad. 

●  Obecní úřad informuje občany, že 

v průběhu prosince bylo zaznamená-

no několik případů vandalského po-

škození vánoční výzdoby domů v 

městečku. Proto je dobré sledovat 

okolí svých domů i sousedů se zvýše-

nou pozorností. 

● Od podzimu městečko rozšiřuje mož-

nost sběru další komodity na sběrném 

dvoře. Jedná se o dřevní odpad (desky z 

nábytku, lamino, rámy oken, prkna, 

latě, apod.). Tento odpad je nutné mít 

rozložený na jednotlivé desky, jinak 

nebude přijat. Není nutné z něj odstra-

ňovat kování či hřebíky, ale nesmí být 

jinak znečištěn. Odvážen je odbornou 

firmou k dalšímu využití a již nekončí 

na skládce. 

●  Po provedeném výkupu pozemku v 

Přádově ulici, provedlo městečko 

přeložku plotu, čímž uvolnilo poze-

mek k budoucí výstavbě chodníku. 

Již nyní však lze po zpevněné ploše 

projít a chodci nemusí vůbec v nepře-

hledném místě vstupovat do vozovky. 

Výrazně se tím zvyšuje jejich bezpeč-

nost. 

● Během roku 2024 provedlo městečko 

renovaci 3 velkoobjemových kontejnerů  

na odpad ze sběrného dvora. V příštím 

roce bude pokračováno s dalšími kusy 

tak, aby veškeré vybavení na sběr odpa-

du zůstalo stále plně funkční. Od ote-

vření SD již uplynulo 13 let. 

ADVENTNÍ DÍLNIČKA 
 Vánoční inspirace pro malé i 

velké návštěvníky. 
 Poslední neděle před adventem 

byla opět ve znamení adventní dílničky. 

Krátce po obědě jsme se sešli v jídelně 

Radnice, kde bylo připraveno různorodé 

tvoření pro malé i velké. I když se zájem-

ců o tuto krásnou tradici sešlo v letošním 

roce opravdu málo, celé odpoledne se 

neslo v duchu krásné pohody a společné-

ho povídání. Připravené větve z jedlí pro-

voněly celou místnost a tak se nikdo ne-

měl důvod chmuřit. Pod šikovnýma ruka-

ma maminek, tatínků a dětiček, vznikaly 

krásné vánoční dekorace, věnce a další 

ozdoby. Děti si mohly vyrobit svícen ze 

sklenice nebo andílka z ruliček papíru. 

 Myslím, že všichni odešli domů 

velmi spokojeni a nejednu domácnost 

nyní zdobí nádherné dekorace z jehličí a 

nejen to. 

 Přejeme všem krásný adventní čas 

a doufáme, že se v dalších letech budeme 

scházet v hojnějším počtu.  

 

Lenka Nováková 


